



# 澳門科技大學

MACAU UNIVERSITY OF SCIENCE AND TECHNOLOGY

## 通告 MEMORANDUM

Ref.No.: MUST/13/117/TG

校園餐飲商戶於 2013 年 12 月 20 日至 2014 年 1 月 25 日營業時間之調整

### **Adjustments on the Service Hours of the Catering Service Providers in Campus, from 20<sup>th</sup> Dec, 2013 to 25<sup>th</sup> Jan, 2014**

致：全體師生及職員、科大醫院職員、中藥質量研究國家重點實驗室職員、國際學校全體師生

TO: ALL STUDENTS & STAFF OF MUST, STAFF OF UNIVERSITY HOSPITAL, STAFF OF STATE KEY LABORATORY OF QUALITY RESEARCH IN CHINESE MEDICINES, STUDENT & STAFF OF TIS:

茲通知校園餐飲商戶於 2013 年 12 月 20 日至 2014 年 1 月 25 日的營業時間，將作如下調整：

Please be informed of the following adjustments on the service hours of the Catering Service Providers in Campus, from 20<sup>th</sup> Dec, 2013 to 25<sup>th</sup> Jan, 2014:

日期 Date	商戶 Campus Caterer	營業時間 Service Hours
20/12/2013 - 25/12/2013	便利店 Convenience Store	休息 Closed
	C 座咖啡閣 Blk C Cafe	休息 Closed
	E 座學生餐廳 Student Restaurant	9:00 - 19:00**
	季節餐廳 The Seasons	休息 Closed
26/12/2013 - 31/12/2013	便利店 Convenience Store	9:00 - 17:00
	C 座咖啡閣 Blk C Cafe	週一至五 Mon - Fri 8:00 - 16:00; 逢週六、日 休息 Closed on Sat & Sun
	E 座學生餐廳 Student Restaurant	9:00 - 19:00**



日期 Date	商戶 Campus Caterer	營業時間 Service Hours
26/12/2013 - 31/12/2013	季節餐廳 The Seasons	<p>26/12/2013: The Seasons 咖啡閣正常營業，餐廳不對外開放 Normal business hours for The Seasons Cafe; Restaurant not open to public</p> <p>27/12/2013 - 29/12/2013: 正常營業時間 Normal business hours</p> <p>30/12/2013: 休息 Closed</p> <p>31/12/2013: The Seasons 咖啡閣 8:30 - 12:30; 餐廳休息 The Seasons Cafe opens 8:30 - 12:30; Restaurant closed</p>
01/01/2014	便利店 Convenience Store	9:00 - 17:00
	C座咖啡閣 Blk C Cafe	休息 Closed
	E座學生餐廳 Student Restaurant	9:00 - 19:00**
	季節餐廳 The Seasons	休息 Closed
02/01/2014 - 25/01/2014	便利店 Convenience Store	正常營業時間 Normal business hours
	C座咖啡閣 Blk C Cafe	正常營業時間 (逢週日休息) Normal business hours (Closed on Sun)
	E座學生餐廳 Student Restaurant	正常營業時間 Normal business hours
	季節餐廳 The Seasons	正常營業時間 Normal business hours

\*\* 注: 2013年12月20日-2014年1月1日期間，學生餐廳將提供有限度之餐飲服務，包括：常餐（4款選擇）、燒味飯、餐牌內之餐飲。持有大學發出的餐票之員工，可憑票在飯堂換領價值\$21的餐飲

\*\* Remarks: During the period 20<sup>th</sup> Dec, 2013 to 1<sup>st</sup> Jan, 2014, meal items offered in the Student Restaurant will be limited to: combo sets (4 choices), barbecued/roast items with rice, items in the a-la-carte menu. Customers holding MUST meal coupons can choose meals that value \$21.00 in the Student Restaurant.

特此通告，謝謝關注。  
Thank you for your attention.



總務處  
General Affairs  
17/12/2013